
                                                                                                                                           

Protokoll  Fört vid möte med  

Nr:6 2024                       Hertsöns Områdesgrupp   

 

Datum:    Tisdag den 6 augusti 2024 Kl.10.00  
     

Plats:   "Aktivitetshuset Kubben" Domherregränd 1, Hertsön   
 

Närvarande: Bengt Augustsson, Ordförande Luleå SK  

Roger Sjöström, Sekreterare Luleå SK    

                                       Eva Bryggman, Studiefrämjandet   

Ulrica Vedin, Svenska Kyrkan, Luleå 

Ivar Sallkvist, Vice Ordförande, Villaägarna Hertsön 

Brita Ström, S-Föreningen Hertsön 

Ingrid Brännvall, Ordförande Bagarstugan 

Sven-Eric Ronnebjer, Ordförande, PRO Hertsön/Lerbäcken 

Elisabeth Bergman, PRO Hertsön/Lerbäcken, Unga Örnar 

David Sundström, Pingstkyrkan Luleå 

Bertil Henriksson, Frilansare 

                                        

Bilagor:                          1 

 

§25 Mötets öppnande   

       Ordförande Bengt Augustsson hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.  

 

§26 Fastställande av dagordning 

       Den förslagna dagordningen fastställs. 

  

§27 Val av sekreterare för mötet 

       Beslut: Roger Sjöström väljs till sekreterare för mötet. 

   

§28 Föregående protokoll  

       Minnesanteckningar från Bagarstugan den 4/6 2024.   

  

§29 Hertsöns Nätverk Rapporter från Medlemsorganisationer                                                      

   a/ Sven-Eric Ronnebjer, Ordförande, PRO Hertsön/Lerbäcken, informerar om 

    ¤ PRO har medlemsträff med surströmming den 27/8.  

    ¤ Medlemsmöten är 1 gång i månaden på Harslingan. 

    ¤ Planerar att komma igång med studiecirklar i litteratur, chi gong, data och sång.    

        

   b/ Ivar Sallkvist, Vice Ordförande, Villaägarna Hertsön, informerar om 

   ¤ Har styrelsemöte den 26/8.  

   ¤ Villaägarna ska vara med på Hertsödagen. 

 

  c/ Elisabeth Bergman, PRO Hertsön/Lerbäcken, Unga Örnar informerar om 

   ¤ Det stora hål i vägen på Återvinningstationen som finns på Domherregränd. 

      Ingen tycks vara ansvarig för detta, varken Kommunen, Lulebo eller Heimstaden.  



   d/ Ingrid Brännvall, Ordförande Bagarstugan, informerar om 

    ¤ Det var Kolonilottens dag på Hertsön i lördags, man hade bakat till denna  

       lyckade dag.  

    ¤ På fredag ska det bakas inför Hertsödagen på lördag. 

    ¤ Bagarstugan har fått pengar från Kommunen för kurser med ungdomar och  

       nyanlända.  

 

   e/ Ulrica Vedin, Svenska Kyrkan, Luleå informerar om   

    ¤ Har hållit öppet onsdagskvällar hela sommaren, med bibelläsning och fika. 

    ¤ Under september månad blir det kurser. 

    ¤ Samsångskvällar under hösten. 

    

    f/ Brita Ström, S-Föreningen Hertsön, informerar om 

    ¤ S-Föreningen har styrelsemöte imorgon.  

    ¤ Brita berättar att hon ska flytta till Burströmskan. 

 

   g/ Eva Bryggman, Studiefrämjandet, informerar om 

    ¤ Aktiviteterna börjar i samband med skolstarten. 

    ¤ Ska försöka utöka aktiviteterna, som det var i våras. 

    ¤ Starta upp teatergrupper för barn och ungdomar 

    ¤ "Aktivitetshuset Kubben" så håller fasaden på att målas om.  

       Taket över entrén ska rättas till. 

 

   h/ David Sundström, Pingstkyrkan Luleå, informerar om 

    ¤ Man laddar inför hösten med verksamheten Språkkafé. 

 

    i/ Bengt Augustsson, Ordförande Luleå SK informerar om  

    ¤ Bemanningen inför Hertsödagen är klar.  

    ¤ Fotbollskolan har varit lyckad med 130 deltagare plus 30 ledare. 

    ¤ Mycket strul kring Damfotbollen i Luleåområdet. 

 

    j/ Bertil Henriksson, Frilansare, informerar om 

    ¤ Bertil frågar om hörslingan är monterad i lokalen, svaret är nej. 

    ¤ Bertil tar upp Åkevallens läktare är i så dåligt skick. Föreningen ska se över hela  

       anläggningen, det är en stor kostnadsfråga också. 

 

§30 Övriga frågor  

       Inga övriga frågor finnes. 

 

§31 Nästa möte 

       Tisdag den 10 september Kl.10.00, "Aktivitetshuset Kubben" Domherregränd 1. 

       Mötesdagar hösten 2024, tisdagar 15/10, 12/11 och 10/12 

 

 

 

 

 



§32 Avslutning  

       Ordförande Bengt Augustsson tackar alla för visat intresse och  

       förklarar mötet för avslutat. 

    

 

 

Vid Protokollet                                                    Ordförande: 

 
……………………………………                            …………………………………… 
Roger Sjöström   Bengt Augustsson    


